

# 裘錦秋中學(屯門)

# Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

# 家長通告 2024-2025/456 聯合國會議實習項目招募

敬啟者:

本校獲邀推薦優秀學生擔任在廣西桂林市舉行的聯合國世界旅遊組織會議接待大使。活動參加者會負責代表我國接待來自世界各國的與會嘉賓,同學全程使用英語與外賓交流,除了拓寬同學的世界觀外,亦對同學日後的生涯發展極具意義,活動簡介如下:

聯合國會議日期: 地點:	2025 年 9 月 16-21 日 廣西桂林市
活動內容:	1. 為期一天的會前培訓
	2. 論壇會議上,協助引導外賓、接待、翻譯等
	3. 旁聽國際級專業論壇會議
	4. 會後陪同外賓參加聯合國技術考察,協助接待、翻譯等
	5. 外賓接、送機
證書:	獲得由聯合國世界旅遊組織/亞太旅遊協會頒發高含金量實踐證書
費用:	約港幣一萬八千元左右(當中一萬元人民幣為活動報名費)
報名要求:	1. 性格外向、願意接受挑戰、
	2. 英語成績優異(提供英語能力顯證,如 TOEFL 或 IELTS 成績)
	3. 綜合能力優秀
	and a second

4. 25/26 學年就讀高中學生優先

詳情請參閱附件內容

如有查詢,請致電 2461 1555 與生涯規劃組張鎮良主任聯絡。

此致 <sub>春宏巨</sub>

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年七月二日



# 裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

# Parent Notice 2024-2025/456 Recruitment for UN Conference Internship Program

#### Dear Parents,

Our school has been invited to recommend outstanding students to serve as ambassadors at the United Nations World Tourism Organization conference in Guilin, Guangxi. Participants will be responsible for hosting guests from around the world, communicating entirely in English. This opportunity will not only broaden students' worldviews but also significantly benefit their future career development. Below are the details of the event:

#### **UN Conference Details:**

- Date: September 16-21, 2025
- Location: Guilin, Guangxi
- Activities:
  - 1. One-day pre-conference training
  - 2. Assisting in guiding guests, hosting, translating, etc., during the forum
  - 3. Attending international professional forums
  - 4. Accompanying guests on UN technical inspections, assisting with hosting and translation
  - 5. Airport pick-up and drop-off for guests

# **Certificates:**

• Participants will receive a high-quality practical certificate issued by the UN World Tourism Organization

# **Costs:**

• Approximately HKD 18,000 (including a registration fee of RMB 10,000).

# **Application Requirements:**

- 1. Outgoing personality and willingness to face challenges.
- 2. Excellent English proficiency (provide proof of English ability, such as TOEFL or IELTS scores).
- 3. Strong overall abilities.
- 4. Priority will be given to students currently in grades 10 and 11 (2025/26 academic year).

For further details, please refer to the attached information.



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址:香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site:http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel.:(852)-2461 1555 傳真 Fax:(852)-2464 6161 電郵 E-mail:mail@jcctm.edu.hk

For any inquiries, please contact Mr. Cheung Chun Leung at 2461 1555.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal